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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego , Komisja Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa  

Protokół nr L/2022 
ze wspólnego posiedzenia  

Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego 

wraz z Komisją Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa 

 

Posiedzenie w dniu 29 listopada 2022  

Obrady rozpoczęto 29 listopada 2022 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 13:01 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego  

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Josel Czerniak 

3. Zbigniew Kosiński 

4. Paweł Licznar 

5. Edward Mróz 

6. Katarzyna Rożek 

7. Urszula Rzepiela 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Tomasz Wisła 

/lista obecności stanowi złącznik nr 1/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 11 członków Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Ryszard Czeczel 

3. Josel Czerniak 

4. Marcin Domino 

5. Andrzej Gajewski 

6. Zbigniew Kosiński 

7. Paweł Licznar 

8. Edward Mazur 

9. Edward Mróz 

10. Katarzyna Rożek 

11. Urszula Rzepiela 

12. Zygmunt Trojniak 

13. Tomasz Wisła 
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1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rozwoju 

Gospodarczego – Paweł Licznar, Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Budownictwa Urszula Rzepiela. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy Wioleta Zator 

 

2. Wyrażenie opinii o projekcie budżetu na 2023 rok, przedstawienie pisemnych wniosków 

Komisji dotyczących zmian do projektu budżetu. 

Burmistrz omówił projekt budżetu na przyszły rok. Oznajmił, że jest on trudny, z wielu rzeczy 

trzeba było zrezygnować.  W planie inwestycyjnym zostały najważniejsze programy rządowe, 

na które gmina otrzymała dofinansowanie – nawet kosztem zaciągnięcia w przyszłości 

kredytów, który na dzień dzisiejszy nie jest zaplanowany.  

Radni przeanalizowali przestawiony projekt budżetu. 

Radni Ryszard Czeczel poruszył kwestie sprzedaży majątkowej. 

Radny Edward Mazur zapytał  o podwyżki dla pracowników samorządowych.  

Przewodniczący Komisji Budżetu paweł Licznar pytał o temat związany z subwencją 

oświatową. 

Radny Edward Mróz o kosztach bieżących utrzymania inwestycji. 

Radny Edward Mróz poruszył temat ogólnych oszczędności. 

Burmistrz zapewnił, że budżet jest skrojony bardzo oszczędnościowo. Na wiele zadań jest 

wiele mniej środków niż pierwotnie planowano.  

Radni dyskutowali również o zadłużeniu gminy oraz kosztach obsługi długu.  

Radni Ryszard Czeczel zapytał o dofinansowanie zadań z zakresu pomocy społecznej. 

Skarbnik Wioleta Zator przedstawił jak przestawia się zakres dofinansowania.  

Radny Edward Mazur poruszył temat budowy nowego cmentarza 

Burmistrz poinformował, że po wprowadzeniu aplikacji grobonet okazało się, że na 

cmentarzu komunalnym jest jeszcze dość dużo miejsc, nie tylko na nowej strefie, ale na 

całym cmentarzu. Temat został odsunięty w czasie, jednak projekt cmentarza już jest. 

Przewodnicząca Urszula Rzepiela poruszyła temat starej łaźni miejskiej. 

Burmistrz oznajmił, że jest projekt na stworzenie w łaźni parku trampolin. 

Po zakończonej analizie budżetu i przeprowadzonych rozmowach Przewodniczący poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie projektu budżetu. 

Głosowano w sprawie: 

Wyrażenia opinii o projekcie budżetu na 2023 rok kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula 

Rzepiela, Tomasz Wisła 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 
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ZA (9) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Zbigniew Kosiński, Paweł Licznar, 

Edward Mazur, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zygmunt Bochenek 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań do projektu uchwały. 

Zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod glosowanie:  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

kolejno przez: 

Komisję Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego: 

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Rafał Bolibrzuch, Josel Czerniak, Paweł Licznar, Edward Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz 

Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (2) 

Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak 

 

Komisję Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej i Budownictwa: 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Paweł Licznar, Edward Mazur, Edward 

Mróz, Urszula Rzepiela, Tomasz Wisła 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Zygmunt Bochenek, Zbigniew Kosiński 

NIEOBECNI (3) 

Marcin Domino, Katarzyna Rożek, Zygmunt Trojniak 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie posiedzenia. 

 

 Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono. 

 

   Przewodniczący Komisji  

Budżetu, Finansów i Rozwoju Gospodarczego  

 

        Paweł Licznar  
 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 


